

Profile of Senior Executives

高級管理層簡介

Senior Executives

Mr. HSIEH, Jau-Hwang, 54, our Chief Financial Officer and vice president of Vietnam Vedan. Mr. HSIEH graduated from the National Cheng Kung University, major in accounting and finance. Mr. HSIEH is responsible for the finance functions of the Group. Mr. HSIEH has approximately 27 years of finance management and banking experience. Mr. HSIEH worked for several financial institutions in Taiwan and Vietnam including International Bank of Singapore and ABN AMRO. Mr. HSIEH was also a general manager of ChinFon Bank, Ho Chi Minh City Branch. Prior to joining us, Mr. HSIEH worked as the President in Gia Hen International Co., Ltd.

Mr. LIN, Chien-Pan, 55, the Vice President of Vietnam Vedan. Mr. LIN is responsible for Sales and Marketing operations. Mr. LIN is also the Vice Chairman of Orsan and is responsible for the business operations of Orsan. Mr. LIN has 26 years' experience in the MSG industry. Mr. LIN joined us in April 1999. Prior to joining us, Mr. LIN had held various senior management positions with various companies in Taiwan. Mr. LIN served as the president at Summit Co., Ltd., a company engaged in packing materials business from 1996 to 1999 and as vice president of Signesia International Co., Ltd. from 1978 to 1988.

Mr. CHEN, Ping Huei, 50, the Vice President of Vietnam Vedan. Mr. CHEN graduated from Ming-Chi Institute of Technology in 1973. Mr. CHEN is in charge of the production operations. He is also in charge of engineering department of Vietnam Vedan. Mr. CHEN has 28 years' experience in the profession of mechanical engineering.

Mr. YANG, Chang-Keng, 48, the Vice President of Xiamen Mao Tai. Mr. YANG, Chang-Keng graduated from Taichung Commercial College. Mr. YANG is responsible for the overall administration and operations of Xiamen Mao Tai. Mr. YANG has approximately 11 years' working experience in the MSG and food additive industry. Prior to joining us, Mr. YANG, Chang-Keng has served as the manager of the product development department at Tar Hsing Industrial Co., Ltd. and San-Sun Hat & Caps Co., Ltd.

Mr. KUO, Hong Jen, 43, the Vice President of Xiamen Mao Tai. Mr. KUO is currently working at the Business Development Department of Xiamen Mao Tai. Mr. KUO is responsible for overseeing the business development activities of Xiamen Mao Tai. Mr. KUO has 26 years' working experience in the MSG industry. Prior to joining us, Mr. KUO worked in sales and business department at King-Che Drink Co., Ltd..

高級管理層

謝朝煌先生，54歲，本集團之財務總監及越南味丹之副總裁。謝先生畢業於台灣國立成功大學，主修會計及財經。謝先生負責本集團之財務事宜。謝先生於財務管理及銀行方面積累約二十七年經驗。謝先生曾於台灣及越南多家財務機構任職，包括新加坡國際銀行及ABN AMRO。謝先生亦曾任慶豐商業銀行何志明市分行總經理。於加盟本集團之前，謝先生為 Gia Hen International Co., Ltd. 之總經理。

林建邦先生，55歲，越南味丹副總裁。林先生負責業務管理部。林先生亦為Orsan副主席，彼負責Orsan之業務運作。林先生在味精行業積累二十六年經驗。林先生於一九九九年四月加盟本集團。於加盟本集團前，林先生曾於多家台灣公司擔任多個高級管理層職位。林先生由一九九六年至一九九九年間擔任Summit Co., Ltd. (一間從事包裝料業務之公司) 總經理，並由一九七八年至一九八八年間出任 Signesia International Co., Ltd. 副總裁一職。

陳炳輝先生，50歲，越南味丹副總裁。陳先生在一九七三年畢業於明志工業專科學校。陳先生負責生產管理部，亦負責管理越南味丹之工程部門。陳先生於機械工程專科行業內積累二十八年工作經驗。

楊長庚先生，48歲，廈門茂泰副總裁。楊先生畢業於台中商學院。楊先生負責廈門茂泰之整體行政及運作。楊先生於味精及食品添加劑行業積累約十一年工作經驗。於加盟本集團以前，楊長庚先生曾擔任達新工業股份有限公司及 San-Sun Hat & Caps Co., Ltd. 之產品開發部經理。

郭宏仁先生，43歲，廈門茂泰之副總裁。郭先生現效力廈門茂泰之業務發展部，負責監督廈門茂泰之業務發展活動。郭先生在味精行業積累二十六年工作經驗。郭先生於加盟本集團以前曾任職於金車股份有限公司之銷售及業務部。

Mr. NI, Jui-Lin, 42, the President of Xiamen Mao Tai. Mr. NI graduated from Tamsui Technical College. Mr. NI is responsible for developing and implementing marketing strategy of Xiamen Mao Tai. Mr. NI has over 9 years' sales and marketing experience. Prior to joining us, Mr. NI worked as an officer in the Asian business division of Taiwan Video and Monitor Corporation.

Mr. LIU, Yuan-Lin, 42, the Manager of the Export Marketing Department of Vietnam Vedan. Mr. LIU graduated from Tunghai University, Taiwan. Mr. LIU is responsible for managing the trading activities of Vietnam Vedan and the marketing activities of our cassava starch-based industrial products. Prior to joining us, Mr. LIU served as vice manager for export market at Shield Tai Chemical & Starch Co., Ltd., a company engaged in modified starch and starch derivatives business for six years and also as chief of export for U.S. and European Market for five years.

Mr. YANG, Tzu-Chang, 42, the Manager of Vietnam Vedan. Mr. YANG obtained a bachelor degree in economics from the National Taiwan University, Taiwan. Mr. YANG has 26 years' working experience in food additive industry. Mr. YANG is responsible for the sales and marketing of our Group.

Mr. WU, Yu-Wei, 35, the Vice Manager of our pilot plant of Vietnam Vedan. Mr. WU obtained a master degree in radiation biology from Chin-Hwa University, Taiwan. Mr. WU is responsible for coordinating and managing research projects conducted by our Group and provision of technology support service. Mr. WU was also involved in the research and development activities of fermentation process conducted by our Group. Prior to joining us, Mr. WU served as an engineer in technical service and sales department at Ondeo Nalco Company, a company engaged in industrial special chemicals business in Taiwan.

Mr. KO, Chung-Chih, 40, the Manager of Vietnam Vedan. Mr. KO graduated from Tamsui Technical College in 1986. Mr. KO is responsible for the operations of all business of Vietnam Vedan. Mr. KO is also a director of Orsan and has 15 years of working experience in food additive industry.

Mr. CHEN, Yu Chi, 48, the Head of the Finance Department of Vietnam Vedan. Mr. CHEN graduated from National Taichung Commercial College in 1976. Mr. CHEN has 26 years of experience in finance matters. Mr. CHEN is responsible for handling the accounting and finance matters of Vietnam Vedan.

Mr. HUANG, Hong Long, 51, the Head of Human Resources of Vietnam Vedan. Mr. HUANG is responsible for the supervision and allocation of human resources in Vietnam Vedan. Mr. HUANG has 19 years' working experience in food additive industry.

Mr. LIN, Chun Hui, 44, the Manager of Xiamen Mao Tai. Mr. LIN is responsible for marketing activities of our Group. Mr. LIN has 26 years' experience in food additive industry.

Mr. LO Chi Man, 42, the company secretary of the Company. Mr. LO is a certified public accountant (practicing) in Hong Kong, holds a degree of Bachelor of Laws in the Peking University, the PRC and is a fellow member of the Association of Chartered Certified Accountants and the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants.

倪瑞麟先生，42歲，廈門茂泰總裁。倪先生畢業於淡水工商管理學院。倪先生負責開發及實踐廈門茂泰之市場推廣策略。倪先生於銷售及市場推廣方面積累逾九年經驗。在加盟本集團前，倪先生曾於台灣錄霸股份有限公司亞洲業務部擔任高級行政人員。

劉淵林先生，42歲，越南味丹出口推廣部經理。劉先生畢業於台灣東海大學。劉先生負責管理越南味丹之貿易活動及本集團木薯澱粉工業產品市場推廣活動。劉先生於加盟本集團以前，曾於Shield Tai Chemical & Starch Co., Ltd.出任出口市場部副經理達六年之久，該公司從事化工澱粉及澱粉衍生業務。此外，劉先生亦曾出任美國及歐洲市場出口業務主管一職長達五年。

楊梓正先生，42歲，越南味丹經理。楊先生持有國立台灣大學經濟學士學位。楊先生於食品添加劑行業積累二十六年工作經驗，負責本集團之銷售及市場推廣。

吳裕偉先生，35歲，越南味丹實驗廠房之廠長。吳先生畢業台灣清華大學，獲頒放射生物學碩士學位。吳先生負責統籌及管理本集團進行之研究項目及提供之技術支援服務。吳先生亦參與研究及開發本集團之發酵製造活動。於加盟本集團以前，吳先生曾擔任Ondeo Nalco Company之技術服務及銷售部工程師一職，該公司於台灣從事工業特用化學品業務。

柯宗志先生，40歲，越南味丹經理。柯先生在一九八六年畢業於淡水工商管理學校。柯先生負責越南味丹所有業務及營運之協調工作。柯先生亦為Orsan之董事，於食品添加劑行業積累十五年工作經驗。

陳佑吉先生，48歲，越南味丹財務部主管。陳先生在一九七六年畢業於台中商業專科學校。陳先生於財務事宜方面積累二十六年經驗。陳先生負責處理越南味丹之會計及財務事宜。

黃宏隆先生，51歲，越南味丹人力資源部主管。黃先生負責監督及調配越南味丹之人力資源。黃先生於食品添加劑行業積累十九年工作經驗。

林俊輝先生，44歲，廈門茂泰經理。林先生負責本集團之市場推廣活動。林先生於食品添加劑行業積累二十六年工作經驗。

羅志文先生，42歲，本公司之公司秘書。羅先生為香港執業會計師。羅先生持有中國北京大學法學士學位，並為英國會計師公會及香港會計師公會資深會員。